
BREU RESUM MESA NEGOCIADORA 23/02/2015 
 
1r. Lectura i aprovació, si escau, de l’acta 1 de 2015. 
S’aprova per assentiment 
 
2n. Anàlisi, discussió i Informe de la Mesa Negociadora sobre el Pla d’Ordenació 
de Personal Administratiu de l’UJI, per atendre les necessitats derivades de la 
implantació de l’EEES, de l’Escola de Doctorat i de la Facultat de Ciències de la 
Salut. 
A l’anterior Consell de Govern es van aprovar els punts 1 i 2 d’aquest document. Falta 
aprovar el punt 3 que és el que aclareix tot el procés. Han desaparegut la plaça que es 
trobava fora de plantilla i el Cap de Negociat ja que no hi ha creació de places noves. 
S’estableix un torn de paraules:  
Des de CCOO manifestem que aquest document és diferent al que es va facilitar a 
l’última Mesa Tècnica. Preguntem com queda la persona que està ocupant la plaça fora 
de plantilla i que ara a desaparegut del document i se’ns informa que passarà a donar 
suport a l’Escola de Doctorat fins que es cree el Cap de Negociat. 
Es plantegen preguntes a l’empresa sobre com es poden vore afectades les condicions 
de treball dels administratius/ives (en qüestió de permisos, baixes, càrrega de treball...) 
com es regulara tot això. El vicerector informa que es continuarà com fins ara, la 
normativa no permet cobrir baixes però s’estan cobrint si està justificat. Els permisos, 
en el cas de persones que donen servei a dos departaments, caldrà demanar-los al 
director/a del departament on estiga ubicat l’administratiu/iva. Si s’ha de donar suport a 
algun altre departament ho decidirà RRHH o Gerència. 
Votació (es vota tot el document atès que la taula que hi ha abans del punt 3 l’han 
canviada) 
A favor: Empresa, CSIF 
En contra: CCOO, STEPV i UGT 
 
3r. Estudi de la Proposta del CSIF, sobre les mesures pel reconeixement de la 
càrrega docent en els Treballs Fi de Grau. 
Pren la paraula el CSIF que explica la seua postura (i que podeu consultar al document 
adjuntat a la convocatòria de la Mesa). Es produeix un debat amb les opinions de la 
resta dels sindicats. El vicerector té clar el problema però la solució es molt complicada. 
Des de CCOO es fan 2 propostes: Que la càrrega per treball fi de grau siga de 1,5 
crèdits i que es convoque una Mesa Tècnica per a parlar sobre la qualitat de la docència. 
A la resta de sindicats els pareix bé la proposta de Mesa Tècnica. El vicerector es 
compromet a convocar-la però primer ha de parlar amb les comissions de titulació. 
Opina que 1,5 crèdits no és assumible en aquest moment. 


